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Стање у Нафтној индустрији Србије (НИС) веома је компликовано због слабе тражње,
великог обима потраживања и високог предитног оптерећења, изјавио је Политици нови
председник Управног одбора НИС Вадим Јаковљев и изразио очекивање да ће НИС,
упркос томе, на крају године остварити позитиван пословни резултат.

  „Према резултатима из првог квартала ове године, компанија је имала губитке од око
11 милијарди динара, у априлу је успела да заустави негативне процесе и, према
подацима прелиминарног, неревидираног финансијског извештаја, у другом кварталу
остварен је приход који износи 3,8 милијарди динара”, прецизирао је Јаковљев.   

Неспорно је да приход из другог квартала неће да покрије губитке првог, указао је
Јаковљев, али је најважније да је компанија показала способност да оствари позитиван
резултат.

  

Како преносе електронски медији, Јаковљев је похвалио и дијалог који се води са
Владом Србије, оцењујући га конструктивним, и нагласио да се у последње време веома
напредовало „по питању разумевања узајамних интереса и потреба”.

  

Циљ Јаковљева је да још боље консолидује компанију и припреми је за доброг
регионалног играча, због чега се и планирају улагања већа од 500 милиона евра у развој
произвођачких капацитета.

  

„Већ је почела реализација програма инвестиција, расписани су први тендери и у пуном
јеку је процес израде техничке документације”, истакао је Јаковљев, који очекује да ће
НИС до краја 2011. године, за кад је предвиђена либерализација тржишта, не само
сачувати своје позиције, већ их и знатно ојачати.

  

Јаковљев је најавио и програм добровољног одласка запослених, истичући да ће НИС
понудити отпремнине „без преседана не само у Србији, већ и у Русији”.
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